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با رای کمیسیون 
اجتماعی مجلس؛
افشانی رفتنی شد

6 میلیون دستگاه 
کولرآبی و گازی مجانی 
سرویس می شود

سرمقاله خبر
برجام و وضعیت داخلی

محمد هدایتی
دوم  دوره  در  اقتصادی  مشکلات  وقتی 
احمدی نژاد افزایش یافت و تورم سیر صعودی 
گرفت، خیلی ها گفتند همه وضعیت را نباید 
به حساب تحریم ها گذاشت؛ که بخش عمده 
وخامت اوضاع ناشی از نابسامانی ها و آشفتگی 
های مدیریتی در داخل است. شرایط بد بود و 
ادامه کار ناممکن. ایران ناچار بود به پای میز 
مذاکره برود تا شاید درهای فروش نفتش باز 
شود و به اقتصادش سروسامان دهد. برجام با 
وجود همه مخالفین داخلی و خارجی اش اتفاق 
و دستاورد مهمی برای دیپلماسی ایران بود، به 
یاد بیاوریم که حتی برخی رقبای منطقه ای از 
جمله عربستان به استقبال توافق رفتند و آن 
را مثبت ارزیابی کردند. آن روز دولت در ایران 
ادعا می کرد که آماده جهش اقتصادی و جبران 
کاستی ها است؛ اعتبار داخلی و بین المللی اش 
افزایش یافت و »امید« کماکان دلالت معناداری 
اهدافش  به  مختلف  دلایل  به  اما  برجام  بود. 
هم  اهمیتش  ترامپ  فرمان  با  حالا  و  نرسید 
زیرسوال رفته است و سرنوشتی نامعلوم دارد. 
این وسط اما و در عین مذمت ترامپ نگاهی 
بر خودمان  این سال ها  آنچه در  به  بیندازیم 
در  نکردیم.   و  شد  می  که  کارهایی  و  رفت 
اقتصاد جهانی شده امروز، اقتصادی که اساسا 
مبتنی بر مناسبات نابرابر میان کشورهاست، کار 
چندانی برای تقویت اقتصادمان نکردیم. سهم 
کماکان  نداریم،  جهانی  بازارهای  در  چندانی 
متکی هستیم به فروش نفت، تولیدی در کار 
نیست و در نتیجه اقتصادمان آسیب پذیر است 
و شکننده. در سیاست داخلی قدم چندانی برای 
کاستن از فشارها و گشایش سیاسی بر نداشتیم. 
ها  و شکاف  تر شد  قطبی  روز  به  روز  جامعه 
از برجام چه بر سر آن  بیشتر. چندسال پس 
سرمایه اجتماعی و امید رفت؟ همگرایی ملی 
در این سال ها نه تنها افزایش نیافت که حتی 
با  کمتر شد. حاکمیت چندگانه شایع گشت، 
نوعی چندصدایی و آشفتگی در سازوکارهای 
مدیریتی و تصمیم گیری. مشکلات اقتصادی 
بالاخره صدای جامعه را در آورد، مشکلاتی که 
شانس بسیج دامنه دار مردم برای تاب آوری 
سختی های بیشتر را کم کرده است. اگر وضیت 
مناسب بود، اگر روندهای سیاسی و اقتصادی 
موجود در کشور امیدوارکننده بود، بی اعتنایی 
ترامپ به برجام می توانست حتی فرصتی مهم 
برای یک عزم ملی باشد، اما شوربختانه چنین 
نیست.  واقعیت این است که آمریکا در بدترین 
شرایط از برجام خارج می شود. در شرایطی که 
سیاست داخلی عرصه نوعی بی اعتمادی و نبرد 
قدرت است و شکاف بین مردم و مسئولین و 
دولت تعمیق شده است.  در عرصه اقتصادی بی 
ثباتی، روند حاکم است و در عرصه بین المللی 
مخالفت ها با سیاست منطقه ای ایران بیشتر 
براستی در موقیتی  بار  این  شده است. کشور 
حساس است، جایی که تنها تصمیمات عاقلانهِ 
معطوف به منافع مردم می تواند گرهی باز کند 

و مسیر امیدوارکننده ای بگشاید.

افشانی رفتنی شد
پیگیری شورای شهر تهران برای ماندن 
افشانی در تهران بی نتیجه ماند و دیروز در 
طرح  کلیات  مجلس  اجتماعی  کمیسیون 
استفساریه تبصره یک قانون منع بکارگیری 
بازنشستگان رأی نیاورد. محمد علی افشانی 
که 23 اردیبهشت ماه امسال پس از استعفای 
نجفی شهردار سابق تهران با 19 رأی اعضای 
شورای شهر، شهردار تهران شد، پیرو اصلاح 
قانون منع بکارگیری بازنشستگان و تصویب 
آن توسط نمایندگان مجلس مجبور شد تا 
البته  ؛  کند  گیری  کناره  شهردار شدن  از 
برای  خود  تلاش  بین  این  در  شورایی ها 
ادامه فعالیت افشانی را آغاز کرده و رایزنی 
ها و ارائه استفساریه ای به مجلس را برای 
خود  کار  دستور  در  افشانی  شدن  استنثا 
قرار دادند؛ به طوریکه در نشست مشترک 
نفر  انتخاب 5  روز گذشته شورایی ها هم 
 28 میان  از  تهران  شهرداری  کاندیدای 
نفر اعلامی را موکول کردند به بعد از رأی 
مجلس  اجتماعی  کمیسیون  امروز  گیری 
اجتماعی  اعضای کمیسیون  نهایت  در  که 
مجلس هم به ادامه فعالیت شهردار تهران 
از بررسی، کلیات طرح  رأی ندادند و پس 
استفساریه تبصره یک قانون منع بکارگیری 
بازنشستگان  با 15 رأی مخالف و 3 رأی 
موافق رأی نیاورد. با این شرایط شورای شهر 
تهران باید هرچه سریعتر 5 نفر کاندیدای 
خود برای شهرداری تهران را انتخاب کند 
که البته طبق گفته محسن هاشمی رییس 
سه  شورا  سخنگوی  و  تهران  شهر  شورای 
 5 شهر  شورای  علنی  صحن  در  شنبه 
کاندیدای شهرداری انتخاب می شوند تا پس 
از ارائه گزارش های خود تصمیم نهایی درباره 

انتخاب شهردار جدید تهران گرفته شود.

  بانکها دلار را ۱۲ هزار و ۲۰۰ 
تومان خریدند

بانک ها دیروز دلار و یورو را با قیمت 
بالاتری نسبت به روزهای اخیر خریداری 
نرخ خرید دلار در شعب  امروز  می کنند. 
ارزی بانک ها با افزایش حدود 3۰۰ تومانی 
نسبت به چهارشنبه هفته گذشته به 12 
هزار و 2۰۰ تومان رسیده است. از سوی 
دیگر نرخ خرید یورو در شعب ارزی بانک ها 
نیز رو به افزایش است و بانک ها امروز هر 
یورو را تا 13 هزار و 9۰۰ تومان خریداری 
روز  در  است  حالی  در  این  می کنند. 
چهارشنبه هفته گذشته نرخ خرید دلار و 
یورو در بانک ها به ترتیب 11 هزار و 9۰۰ و 
13 هزار و ۴9۰ تومان بوده است.این شعب 
همچنین می توانند در صورت تکمیل بودن 
مدارک مسافران، تا 5۰۰ یورو برای سفر 
به کشورهای همسایه و مشترک المنافع و 
تا سقف 1۰۰۰ یورو به سایر کشورها ارائه 
کنند که قیمت این ارز نیز در شعب ارزی 

بانک ها 1۴ هزار و 2۶ تومان است.

عباس جدیدی افشاگری کرد؛

وجود مافیا در کشتی ایران!
رفیق سابق رسول خادم و رقیب چند سال اخیر 
او معتقد است رییس فدراسیون کشتی باید تا المپیک 
2۰2۰ به کارش ادامه می داد تا همه نتیجه عملکرد 8 

ساله اش را ببینند.
عباس جدیدی را همه خوب می شناسیم. او علاوه 
بر سابقه ای که در کشتی داشت، در چند سال اخیر 
و  جالب  حرکات  برخی  و  سیاست  به  ورود  خاطر  به 
پا  به  برانگیز حسابی در فضای مجازی سروصدا  بحث 
یکی  همواره  جدیدی  اتفاقات،  این  از  جدا  البته  کرد. 
به  هم  کشتی  فدراسیون  در  خادم  رسول  منتقدان  از 
قهرمان  نایب  و  جهان  سابق  قهرمان  رفت.  می  شمار 
دوران  در  خادم  رسول  همدوره  که   199۶ المپیک 
قهرمانی بود، سال قبل برای رقابت با او پای به عرصه 
انتخابات گذاشت؛ اما قبل از اینکه رای گیری آغاز شود، 
با  حالا  کرد.  ترک  را  مجمع  جنجالی  های  با صحبت 
وزارت  موافقت  و  کشتی  فدراسیون  رییس  استعفای 
به  جدیدی  عباس  نام  دیگر  بار  استعفا،  این  با  ورزش 

عنوان یکی از گزینه های ریاست به میان آمده است.
جالب است که در این فضا عباس جدیدی اعتقاد 
دارد رسول خادم باید در فدراسیون می ماند و وزیر ورزش 
هم نباید با کناره گیری او مخالفت می کرد. همچنین 
قهرمان سابق کشتی ایران علاقه ای به ورود به انتخابات با 
شرایط فعلی ندارد؛ اما معتقد است سکاندار جدید کشتی 

کار سختی پیش رو خواهد داشت.
در ادامه مشروح صحبت های عباس جدیدی در 

گفت و گو با سایت »ورزش سه« را می خوانید.
برای ریاست کشتی نه وقت دارم، نه انگیزه

من برنامه زندگی خودم را پیش می برم و علاقه 
فدراسیون  در  انتخاباتی  های  رقابت  به  ورود  برای  ای 
انگیزه کافی  و  ندارم  را هم  واقعا وقتش  ندارم.  کشتی 
هم در من نیست تا بخواهم دوباره به این عرصه پای 
سکان  توانند  می  که  هستند  زیادی  عزیزان  بگذارم. 
کشتی را در دست بگیرند و با یک کار گروهی موفق 
باشند. من چه در فدراسیون باشم و چه نباشم، سعی 
می کنم همواره به این رشته و پیشرفت آن کمک کنم.

همیشه بدهکار کشتی هستم

هر چیزی  بودم چون  دلسوز کشتی  من همیشه 
از  کردم،  کسب  افتخار  چقدر  هر  و  دارم  زندگی  در 
کشتی است. من به این رشته بدهکارم و هیچ وقت هم 
نمی توانم این بدهی را جبران کنم. هر جا نیاز باشد، 
حاضرم برای کمک به کشتی پا پیش بگذارم. امیدوارم 
همه  گیرد،  می  اختیار  در  را  کشتی  سکان  کسی  هر 
کمکش کنند. بازهم می گویم من تصمیمی برای ورود 

مجدد به انتخابات فدراسیون کشتی ندارم.
با حرکتی زشت مرا بازنده اعلام کردند

اگر یادتان باشد، من سال قبل هم که در مجمع 
شاکله  روی  شدم،  حاضر  کشتی  فدراسیون  انتخابات 
به  ساعت  یک  خاطر  همین  به  داشتم.  بحث  مجمع 
مجمع،  بودن  غیرقانونی  خاطر  به  گیری  رای  شروع 
جلسه را ترک کردم. من اصلا آن روز برای حضور در 
انتخابات نیامده بودم. فقط پیامی داشتم و می خواستم 
آن را ابلاغ کنم. معتقدم اگر انتخاباتی می خواهد برگزار 
شود، باید از ابتدا قانونمند باشد تا حقی از کسی ضایع 
انصراف داده بودم،  اینکه من  با وجود  نشود. متاسفانه 
عوامل برگزاری انتخابات در یک حرکت رکیک و زننده 
اسم مرا در کنار اسم رسول خادم نوشتند. آخر انتخابات 
هم اعلام کردند من ۴۰ بر صفر از خادم بازنده شدم! 
مثلا با این کار می خواستند چه چیزی را ثابت کنند؟ 

اینکه من یک رای هم نیاوردم، چه کسی را خوشحال 
داشت  لزومی  چه  و  بودم  داده  انصراف  من  کرد؟  می 
کارها  این  با  بنویسد؟  تابلو  روی  مرا  اسم  دبیر مجمع 
کردند؟  می  همکاری  به  دعوت  سابق  های  قهرمان  از 

جامعه هم حرکت زشت و زننده آنها را متوجه شد.
خادم باید تا المپیک ۲۰۲۰ در کشتی می ماند

در این شرایط من انتظار نداشتم که رسول خادم 
وزیر  که  نداشتم  توقع  دیگر  سوی  از  و  بدهد  استعفا 
ساله   ۴ دوره  این  باید  کند.  موافقت  آن  با  هم  ورزش 
هم به پایان می رسید و مردم از عملکرد 8 ساله رسول 
خادم و همکارانش باخبر می شدند. باید آنها تا المپیک 
2۰2۰ سرکار خود باقی می ماندند و بعد از این رقابت 
می  توضیح  مردم  به  خود  ساله   8 عملکرد  درباره  ها 

دادند.
خادم نباید با یک تصمیم خلق الساعه برود

خود  کار  سر  خادم  رسول  دارم  توقع  هم  هنوز 
برگردد. به هر حال او از بزرگان کشتی کشور است و 
نمی شود دور اسمش خط قرمز کشید. اهالی کشتی به 
او ارزش و بها دادند و به عنوان رییس فدراسیون به این 
فرد اعتماد کردند. به همین خاطر مردم و علاقه مندان 
تصمیم  یک  با  و  راحت  خیلی  ندارند  توقع  کشتی  به 
توقع  اهالی کشتی  برود.  از کشتی  الساعه خادم  خلق 

 2۰2۰ سال  تا  فدراسیون  مدیریتی  تیم  این  داشتند 
باقی می ماند و نتیجه 8 ساله کار آنها را می دیدند.

فضای مجازی جای انتقاد از کشتی نیست
من نمی خواهم خیلی درباره مسائل فنی و اینکه 
بگیرد،  نتیجه  جهانی  مسابقات  در  نتوانست  تیم  چرا 
صحبت کنم. مردم خوب قضاوت می کنند و همه چیز 
را خیلی خوب می بینند و به مدیریت فدراسیون نمره 
می دهند. البته خادم هم یک شخصیت حقوقی داشته 
با شخصیت  وارد شده، کسی  او  به  انتقادی  اگر هم  و 
حقیقی اش کاری نداشته است. بازهم می گویم نباید از 
کنار نام خادم به این راحتی بگذاریم. باید نتایج کشتی 
با حضور چند کارشناس  در یک میزگرد در تلویزیون 
خبره تحلیل و بررسی شود. اینکه در فضای مجازی یک 
عده با فرافکنی بی پایه و اساس صحبت کنند، درست 
این مسائل و مشکلاتی که  باید مشخص شود  نیست. 
کردند،  می  صحبت  اش  درباره  فدراسیون  مسئولان 

چقدر در عدم نتیجه گیری تیم تاثیر داشته است.
رییس بعدی سد مافیاگری را بشکند

تا زمانی که مجمع قانونمند نشود، من تصمیمی برای 
حضور در فدراسیون کشتی ندارم. با این حال توصیه می 
کنم هر کسی سکاندار کشتی ایران شد، سد مافیاگری را 
بشکند. من در فدراسیون آقای خادم این عزم و اراده را 
ندیدم که فضای مافیابازی را کنار بزنند. اگر این فدراسیون 
همین یک کار را هم انجام می داد و در سایر حوزه ها هم 

نتیجه نمی گرفت، بازهم نمره قبولی گرفته بود.
بحث مافیا را باز کنم، کشتی را زیر سوال می برم

نمی خواهم این بحث مافیا را خیلی باز کنم چون 
شاید به بعضی ها بربخورد. شاید این افراد خودشان را 
در نقش یک فرد مصلح واقعی کشتی جا زده باشند؛ اما 
عملکرد دهه های گذشته آنها نشان می دهد نخواستند 
کسی  به  میدانی  و  شود  ساخته  سرشان  پشت  کسی 
ندادند. این افراد فقط خواستند خودشان باشند و سایر 
این  به  بخواهیم  اگر  کردند!  خفه  نطفه  در  را  نفرات 
مسائل بپردازیم، خود کشتی را زیر سوال می بریم. من 
معتقدم در رسانه ها نباید به این موضوع پرداخت، بلکه 

باید از درون آن را درمان کرد.

شماره ۲6۰7 / 8 صفحه / قیمت 1۰۰۰ تومان دو شنبه / 14 آبان 1397 / ۲6 صفر 144۰ / 5  نوامبر ۲۰18 

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس مطرح کرد:

پیشنهاد افزایش یارانه نقدی به ۱۵۰ هزار تومان
در  که  شود  می  پیشنهاد  گفت:  مجلس،  اقتصادی  کمیسیون  عضو 
بودجه سال 98 رقم یارانه نقدی به 15۰ هزار تومان برای 5 دهک پایین 

جامعه افزایش یابد.
عضو  حضرتی  الیاس  ملت،   خانه  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
فراکسیون امید مجلس شورای اسلامی با تاکید بر لزوم مدیریت سوخت 
در کشور، اظهار داشت: باید با کارت سوخت ۶۰ لیتر بنزین ماهانه به مردم 
ارائه و مابقی به صورت آزاد صادر شود که صادرات این فرآورده رقم قابل 

توجهی درآمد برای کشور حاصل می کند.
وی با بیان اینکه روزانه 3۰۰ میلیارد تومان بنزین قاچاق می شود، 
افزود: این میزان قاچاق سالانه رقم قابل توجهی می شود که می توان با 
صادرات، این میزان بنزین را به 5 دهک پایینی جامعه اضافه کرد و رقم 
یارانه نقدی این دهک ها را از ۴5 هزار تومان به 15۰ هزار تومان افزایش 

داد.

رقم یارانه نقدی به 15۰ هزار تومان برای 5 دهک پایین جامعه 
افزایش یابد

اسلامشهر  شمیرانات،  ری،  تهران،  مردم  نماینده  حضرتی  الیاس 
این  دولت  اینکه  بر  تاکید  با  اسلامی،  شورای  مجلس  در  پردیس  و 
اگر  کرد:  تصریح  دهد،  افزایش  را  نقدی  یارانه  که  دارد  را  اختیار 
می  پیشنهاد   98 سال  بودجه  در  نشود  انجام  دولت  توسط  اقدام  این 
پایین  دهک   5 برای  تومان  هزار   15۰ به  نقدی  یارانه  رقم  که  شود 

یابد. افزایش  جامعه 
 1۰۰ رکورد  بنزین  مصرف  امسال  تابستان  ملت؛  خانه  خبرگزاری 
قیمت  تفاوت  افزایش  دلیل  به  که  رساند  ثبت  به  را  روز  در  لیتر  هزار 
سوخت با کشورهای همسایه شائبه قاچاق سوخت افزایش یافت که در 
از  ایران  پتروشیمی  و  گاز  نفت،  صادرکنندگان  اتحادیه  عضو  زمان  این 
قاچاق روزانه دستکم 2۰ میلیون لیتر بنزین به کشورهای همسایه خبر 

داد و گفت: بهترین گزینه در حال حاضر برای مبارزه با قاچاق سوخت 
احیای سامانه هوشمند و کارت سوخت است.

روزنامه صبح ایران

وجود مافیا در کشتی ایران!
عباس جدیدی افشاگری کرد؛

لایحه  نگهبان  شورای  نگهبان:  شورای  سخنگوی 
واجد  و  داد  قرار  بررسی  مورد  را   CFT به  ایران  الحاق 

ایرادات و ابهاماتی دانست.
در  خود  شخصی  صفحه  در  کدخدایی  عباسعلی 
الحاق دولت  فضای مجازی نوشت: شورای نگهبان لایحه 
جمهوری اسلامی ایران به کنوانسیون مبارزه با تامین مالی 
تروریسم )CFT( را در جلسات متعدد خود مورد بررسی 
قرار داد و واجد ایرادات و ابهاماتی دانست. وی افزود: این 
نظر شامل موارد خلاف شرع، خلاف قانون اساسی و ابهام، 
در موعد مقرر به مجلس شورای اسلامی ارسال شده است.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس، گفت: پیشنهاد می 
شود که در بودجه سال 98 رقم یارانه نقدی به 15۰ هزار 

تومان برای 5 دهک پایین جامعه افزایش یابد.
الیاس  ملت،   خانه  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
با  اسلامی  شورای  مجلس  امید  فراکسیون  عضو  حضرتی 
داشت:  اظهار  کشور،  در  سوخت  مدیریت  لزوم  بر  تاکید 
باید با کارت سوخت ۶۰ لیتر بنزین ماهانه به مردم ارائه و 
مابقی به صورت آزاد صادر شود که صادرات این فرآورده 

رقم قابل توجهی درآمد برای کشور حاصل می کند...
ادامه در همین صفحه

پیشنهاد افزایش یارانه 
نقدی به ۱۵۰ هزار تومان

شورای نگهبان لایحه الحاق 
ایران را به CFT رد کرد

همچون همیشه پرشور؛

فریاد آزادیخواهی در سراسر کشور
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در پیامی مجازی مطرح شد؛

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس مطرح کرد:
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